
Reining komitean kokous III / 2022 

Pöytäkirja 

Aika: 8.11.2022, klo 19:10 – 20:35 

Paikka: etäkokous, Teams 

Osallistujat: Tenho Oinonen, Elena Wuorimaa, Alisa Virpi, Anne Pussinen, Anna Porola (paikalla noin klo 

19:24-19:30), Tomi Wuorimaa pj. 

Estyneet: Mia Weckman 

 

Kokouksen avaus 

Pj avasi kokouksen klo 19:15 

 

Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 

Kannanotto HyR vetäytymiseen SRL:n alaisisten kisojen ja 2023 SM-kisojen järjestämisestä 

Reining komitean kanta: On valitettavaa, että HyR vetäytyy SRL:n alaisista kisoista ja SM-kisoista, mutta 

HyR:n päätöstä tulee kunnioittaa. Komitea kuitenkin toteaa, että lännenratsastus tarvitsee SRL:ää ja lajille 

on ehdottomasti hyödyllistä olla liiton toiminnassa mukana. Lajin parissa Suomessa on harrastajia, jotka 

haluavat kehittää lajia nimenomaan SRL:n kanssa.  

 

NRHA Finland 

NRHA Finland:sta on ehdotettu yhteistyötä SRL:n reiningin komitean kanssa. Komitea yksimielisesti 

kannattaa yhteistyötä. Pyritään järjestämään yhteistyöpalaveri, jossa kartoitettaisiin mahdollisuuksia 

kehittää lajia ja katsoa muun muassa tulevaa kautta.  

 

HUJO 

Kahden viimeisen HUJO kokouksen asioita käytiin läpi sisältäen muun muassa kauden 2022 suomalaisten 

kv-menestyksestä, SM-kisoista sekä tuomarien kouluttamisesta. Lisäksi käsiteltiin lajivastaaville annettua 

HUJO:n toimeksiantoa, jossa pyydetään laatimaan valintaprosessi oman lajin kansainvälisiin 

arvokilpailuihin. Lajivastaava pyysi komitean näkemyksiä. Ehdotus seuraavaan HUJOn kokoukseen 

joulukuun puoliväliin.  

 

Lajiseminaari 

Lajiseminaari yhdessä all-around komitean kanssa. Reining komitea kannattaa yhteistä lajiseminaaria all-

around komitean kanssa, jos Valtteri Gundersby toimii pj:na. Ajankohtana sopisi joulukuun puoliväli. 



 

SM-kisat 2022 

Komitea omalta osaltaan päätti, että WRF:lle voidaan maksaa komitean lajibudjettiin varatun summan SM-

kisojen 2022 järjestämisestä. Asian käsittelystä ja päätöksestä itsensä jääväsivät Anne Pussinen ja Tenho 

Oinonen. WRF on lähettänyt laskun SRL:n urheilujohtajalle. 

 

Komitean ensivuoden kokoonpano 

Katsotaan tilanne haun jälkeen marraskuun lopulla. 

 

Seuraava kokous 

Joulukuun alkuun. 

 

Kokouksen päättäminen 

Pj päätti kokouksen klo 20:35. 


